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بازگشت گاریدو به تهران 

سرمربی اسپانیایی پرسپولیس، صبح دیروز )شنبه( برای شروع تمرینات، 
طبق برنامه به تهران بازگشت.

به گزارش س��ایت باشگاه پرس��پولیس، »خوان کارلوس گاریدو«، طبق 
برنام��ه، صبح دیروز ش��نبه ۲۳ تیر از طریق مرز هوایی ف��رودگاه امام )ره(، 

همراه با دستیار خود، خاویر اولیوا، به تهران بازگشت.
ادریس سیسی مربی بدنساز پرسپولیس، سه شنبه وارد تهران شده بود.

مدافع راست استقلال در خیبر خرم آباد
از ش��واهد و قراین پیداس��ت که  میلاد فخرالدینی مدافع راس��ت تیم 
اس��تقلال با خیبر خرم آباد به توافق رس��یده و قرار اس��ت در لیگ بیست و 

چهارم پیراهن این تیم را بر تن کند.
گفتن��ی اس��ت ، بعد از چن��د فصل موف��ق در آلومینی��وم اراک، میلاد 
فخرالدین��ی در نیم فصل لیگ بیس��ت و س��وم م��ورد توجه اس��تقلال قرار 
گرفت. این دفاع راس��ت ۳۴ س��اله رضایتنامه خود را به هر قیمتی که شده 
از آلومینیوم گرفت و راهی اس��تقلال شد و تا برای دومین بار حضور در این 
تی��م پرطرفدار را تجربه کند. فخرالدینی اما نیم فصل موفقی را پش��ت س��ر 
 نگذاشت و همین مس��اله باعث شد تا او در لیست تمدیدی های نکونام قرار

 نگیرد.
آخرین خبر درباره فخرالدینی این اس��ت که او با مس��عود عبدی و رضا 
مهاجری، مالک و سرمربی خیبر به توافق نهایی رسیده و قرار است در لیگ 

بیست و چهارم با پیراهن این تیم به میدان برود.
خیب��ر به تازگی راهی لیگ برتر ش��ده و به همی��ن دلیل دنبال جذب 
بازیکنانی باتجربه اس��ت. بازیکنانی نظیر فخرالدینی که سال هاست در لیگ 
برتر حضور دارند و می توانند عصای دست مهاجری در مسابقات فصل آینده 

باشند.

علی نعمتی شاگرد یحیی گل محمدی شد
باش��گاه فولاد خوزستان به صورت رس��می از علی نعمتی مدافع سابق 

پرسپولیس رونمایی کرد.
گفتنی است ، علی نعمتی مدافع تیم فوتبال پرسپولیس با توجه با پایان 
قراردادش با مدیران باش��گاه پرس��پولیس وارد مذاکره شده بود اما مذاکرات 
 او ب��ا رضا درویش به بن بس��ت رس��ید و تصمیم به جدایی از پرس��پولیس 

گرفت.
باش��گاه فولاد خوزس��تان دیروز )ش��نبه( به صورت رس��می اعلام کرد 
 که مدافع فصل گذش��ته پرس��پولیس با قراردادی ۲ ساله به جمع شاگردان 
 یحیی گل محمدی پیوس��ت. نعمتی در ش��هرخودرو و پرس��پولیس شاگرد 

یحیی گل محمدی بود.

فرشاد فرجی مدافع تیم فوتبال پرسپولیس :

با پرسپولیس سفید امضا کردم 

فرش��اد فرجی مدافع تیم فوتبال پرس��پولیس پ��س از تمدید قرارداد با 
باش��گاه پرسپولیس گفت : پیش از اتمام فصل بیست و سوم صحبت هایی با 
من برای تمدید قرارداد ش��د که با توجه به حس��اس بودن شرایط مسابقات 
من ترجیح دادم تا در پایان فصل به این موضوع پرداخته شود. پس از پایان 
فصل هم مدیران باش��گاه با من تماس گرفتند و من به آنها اعلام کردم که 
 اولوی��ت اول و آخر من پرس��پولیس اس��ت و از بابت تمدید ق��رارداد نگران 

نباشند.
او ادامه داد: من سال اول با پرسپولیس سفید امضا کرده بودم اکنون هم 
فقط قرارداد را امضا کردم و به رضا درویش )مدیرعامل باش��گاه پرسپولیس( 
گفت��م هرچه قدر که خودتان صلاح می دانید بابت رقم قرارداد تعیین کنید. 

من هدفم کمک به تیم است و از بابت تمدید قرارداد خوشحال هستم.
 فرج��ی افزود: ه��ر تیمی ک��ه در پرس��پولیس بازی می کن��د، حداقل

 ۱۴ پیش��نهاد از تیم ه��ای دیگر دارد و این بزرگی باش��گاه پرس��پولیس را 
نش��ان می دهد. تیم های دیگر پیش��نهادات مالی خیلی خوبی به من دادند 
ام��ا من قراردادم را با پرس��پولیس تمدی��د کردم و اصلًا من��ت نمی گذارم. 
بازیکنی که به پرس��پولیس می آید باید عاش��ق این تیم باش��د در سختی ها 
و مش��کلات عشق به پرسپولیس باعث می ش��ود که شانه خالی نکنی؛ خود 
من س��ال گذش��ته یکسری ضعف ها و اش��تباهاتی داش��تم و این قول را به 
 ه��واداران می دهم که تا آخرین لحظه با تمام وجود برای پرس��پولیس بازی

 کنم.
مدافع پرس��پولیس خاطرنش��ان کرد: من هر چه در توانم داش��ته باشم 
 ب��رای پرس��پولیس در زمین بازی می گذارم. باش��گاه مطالب��ات بازیکنان را 
۱۰۰ درصد تس��ویه ک��رده و به هواداران می گویم نگران نباش��ید. بازیکنان 
جوانی با اس��م پرسپولیس بازارگرمی کردند و با تیم دیگری قرارداد بستند. 
ما سال گذشته که توانس��تیم استقلال خوزستان را شکست دهیم به دلیل 
حضور هواداران بود و از هواداران می خواهم باز هم پش��ت تیم باش��ند تا با 

کمک هم به موفقیت برسیم.

خبـــرخبـــرنامه

با انتشار پوستر رسمی باشگاه؛

مهدی طارمی رسما به تیم فوتبال اینتر ایتالیا پیوست

تیم فوتبال اینتر به طور رسمی از مهدی طارمی مهاجم تیم ملی فوتبال 
ایران و فصل گذشته تیم پورتو پرتغال رونمایی کرد.

تیم فوتبال اینتر ایتالیا با انتش��ار پوس��تری، به طور رس��می از مهدی 
طارمی لژیونر ایرانی خود رونمایی کرد. مهاجم تیم ملی فوتبال ایران با عقد 

قراردادی ۲+۱ ساله از تیم فوتبال پورتو به این تیم پیوسته است.

دومین المپیاد ورزشی دانشجویان بین الملل 
برگزار می شود

دومین المپیاد فرهنگی- ورزش��ی دانش��جویان با ش��عار »ورزش زبان 
مشترک« به میزبانی دانشگاه بین المللی امام خمینی »ره« برگزار می شود.

دومین المپیاد فرهنگی- ورزشی دانشجویان بین الملل روزهای ۲۸ تیر 
تا ۵ مرداد ماه به میزبانی دانشگاه بین المللی امام خمینی »ره« در ۲ بخش 

بانوان و مردان برگزار می شود.
این المپیاد با شعار »ورزش زبان مشترک« در ۱۰ رشته ورزشی فوتسال، 
والیبال، بس��کتبال، بدمینتون، تنیس روی میز، ش��طرنج ، دوومیدانی، شنا، 

دارت، آمادگی جسمانی برگزار خواهد شد.
مراس��م افتتاحیی��ه این مس��ابقات اول مرداد ماه و با حضور مس��ئولان 
دانش��گاهی و ورزشی کشور در دانشگاه بین المللی امام خمینی »ره« برگزار 

خواهد شد.
اولین دوره المپیاد فرهنگی- ورزشی دانشجویان بین الملل تابستان سال 

گذشته به میزبانی دانشگاه مازندران برگزار شده است.

بیرانوند در راه بازگشت به پرسپولیس؟

براس��اس پیگیری های خبرنگار ایس��نا، بیرانوند و باشگاه پرسپولیس در 
حال مذاکره برای حل دوس��تانه مش��کلات و ادامه همکاری هستند، با این 
حال رخ دادن این اتفاق به هیات مدیره باش��گاه و وضعیت مذاکرات باشگاه 

تراکتور و بیرو بستگی دارد.
به گزارش ایسنا، فسخ قرارداد دوباره بیرانوند با پرسپولیس این بار با شکایت 
این باشگاه به کمیته وضعیت همراه شد. در همین راستا باشگاه پرسپولیس با 
توجه به اس��ناد و مدارکی که در اختیار داش��ته و شانس بالای پیروزی در این 
پرونده، در کمیته وضعیت درخواس��ت غرامت ۲۰ میلی��ارد تومانی از بیرانوند 

کرده است.
 پیگیری های خبرنگار ایسنا نشان می دهد که با وجود درگیری رسانه ای 
دو طرف و ش��کایت باشگاه پرسپولیس از بیرانوند در کمیته وضعیت، پشت 
پ��رده اتفاقاتی دیگری در حال رخ دادن اس��ت؛ جایی که دو طرف در حال 

مذاکره و پیدا کردن راهی برای حل دوستانه مشکل هستند.
در چنین ش��رایطی هر اتفاقی ممکن اس��ت بیفت��د و در صورت مثبت 
بودن مذاکرات، احتمال بازگش��ت بیرانوند به پرسپولیس با قراردادی جدید 
وجود دارد. البته بازگش��ت بیرانوند با مصوبه هیات مدیره پرسپولیس مبنی 
بر عدم موافقت با بازگش��ت بیرانوند مغایرت دارد اما مدیران باشگاه در حال 
پیگیری ماجرا هس��تند تا در صورت تواف��ق با بیرانوند، رضایت هیات مدیره 

را هم بگیرند.
با این حال مانع اصلی بازگشت بیرانوند به پرسپولیس، وضعیت بیرانوند 
و باش��گاه تراکتور اس��ت؛ این که مذاکرات بیرو با تراکتور در چه مرحله ای 
اس��ت و آیا امکان بازگش��ت این دروازه بان ملی پوش ب��دون عواقب حقوقی 

وجود دارد یا خیر؟

 تغییر مسیر ناگهانی لیموچی از پرسپولیس 
به سپاهان

مهدی لیموچی هافبک فصل گذش��ته تیم فوتب��ال آلومینیوم اراک که 
عملکرد درخش��انی در این تیم داش��ت و به تیم ملی فوتبال نیز دعوت شده 

بود، مورد توجه باشگاه های پرسپولیس، استقلال و سپاهان قرار گرفت.
این هافبک جوان که در آس��تانه انتقال به پرس��پولیس قرار داش��ت اما 
به یک باره توس��ط باش��گاه سپاهان هایجک ش��د و به صورت رسمی با عقد 

قراردادی به مدت سه فصل به جمع طلایی پوشان پیوست.
لیموچی پیش از این در تیم های آلومینیوم اراک، پیکان، فولاد خوزستان 
و قش��قایی ش��یراز به میدان رفته و در تیم ملی امید و بزرگسالان هم بازی 
کرده اس��ت. این بازیکن علاوه بر پست وینگر، توانایی بازی در پست مهاجم 

هم دارد.

بهزاد داداش زاده بازیکن پیشین تیم فوتبال درباره 
حضور خ��وان کارل��وس گاریدوی اس��پانیایی به عنوان 
س��رمربی پرس��پولیس در فص��ل آینده اظهار داش��ت: 
من ش��ناخت خیلی زی��ادی از گاریدو ن��دارم. مدیران 
پرس��پولیس قطعاً با ش��ناخت قبلی و نسبت به شرایط 
پرس��پولیس او را انتخ��اب کردند. به ه��ر حال همه ما 
می دانیم که پرس��پولیس تیم کوچکی نیست و همیشه 

هواداران��ش انتظ��ار قهرمانی از این تی��م را دارند. تنها 
ویژگ��ی که من از گاریدو س��راغ دارم این اس��ت که او 
از فوتبال آسیا ش��ناخت دارد و این موضوع می تواند به 

موفقیت او همراه با پرسپولیس کمک کند.
وی در واکنش به این موضوع که گاریدو در نشست 
خبری تأکید کرده است که یک پرسپولیس تهاجمی را 
می خواهد، تصریح کرد: این موضوع نش��ان می دهد که 

گاریدو نس��بت به گذشته و شرایط پرسپولیس شناخت 
دارد. پرسپولیس از سال های پیش همیشه معروف بود 
به نمایش هجومی و این نکته امیدوارکننده ای است که 
گاریدو ه��م بخواهد تیمش با این س��بک فوتبال بازی 
کند. پرس��پولیس اب��زار لازم را ب��رای فوتبال تهاجمی 
دارد و اگر به خوبی و براس��اس نیازهایش تقویت ش��ود 
می توانیم امیدوار باش��یم که پرس��پولیس با گاریدو هم 
موفق ش��ود. من معتق��دم مدیران پرس��پولیس باید به 
سرمربی اس��پانیایی در جذب بازیکن و بستن یک تیم 
قوی کمک کنند. به هر حال ممکن اس��ت او خیلی در 
حال حاضر آش��نایی به نقاط ضعف و قوت تیم نداشته 
باش��د و یا اینکه ستاره های فوتبال ما در سایر تیم ها را 
نشناس��د ت��ا بتواند برای جذب آنه��ا و رفع نقاط ضعف 

تیم اقدام کند.
بازیکن پیش��ین تیم فوتبال پرس��پولیس در مورد 
جدایی س��تاره های این تیم خاطرنش��ان کرد: در حال 
حاض��ر فوتبال با گذش��ته خیلی فرق کرده اس��ت. در 
سال های پیش بازیکن ها به تیم شان تعصب داشتند و به 
راحتی تیم ش��ان را تغییر نمی دادند، اما الان با توجه به 
شرایط اقتصادی بازیکنان بیشتر به مسائل مادی توجه 
دارند و باید بگوییم که پول جایگزین تعصب شده است. 
پیراهن پرسپولیس میلیاردها تومان می ارزد و فضای این 
تیم با هیچ کجا قابل مقایسه نیست. متأسفانه بازیکنان 
بعد از اینکه از پرس��پولیس می روند، به اشتباه شان پی 
می برند. به عقیده من هر بازیکنی که از پرسپولیس برود 
هیچ مش��کلی پیش نمی آید و ب��ا جدایی هیچ بازیکنی 

پرسپولیس کوچک نخواهد شد.

پیشکس��وت  ش��افعی  محم��ود 
پرسپولیس در خصوص عملکرد مدیران  
پرس��پولیس در فص��ل نق��ل و انتقالات 
گف��ت : پ��س از تعطیلی مس��ابقات به 
دلیل نداش��تن س��رمربی رون��د فعالیت 
باشگاه در نقل و انتقالات به تاخیر افتاد. 
بیشتر زمان مدیران برای انتخاب »خوان 
کارلوس گاریدو« سپری شد و اکنون هم 
باید مطابق نظر او اقدام به جذب بازیکن 

کنند.
وی اف��زود : جدای��ی بازیکن��ان از 
پرس��پولیس مش��کلی برای تی��م ایجاد 
نمی کن��د به ش��رطی اینک��ه نفراتی که 
جایگزین آنها می شوند دارای عملکرد به 
مراتب بهتری از بازیکنان جدا شده داشته 
باش��ند. پرس��پولیس هنوز زمان طلایی 
نقل و انتقالات را از دس��ت نداده است و 
مدیران به دنبال ایجاد شرایطی هستند 
تا در ب��ازار نقل و انتق��الات قیمت های 

نجومی بازیکنان شکسته شود.
در خص��وص  فوتب��ال  کارش��ناس 
حضور گاریدو در ایران و اینکه در فصل 
گذشته مربیان اسپانیایی عملکرد خوبی 
را نداش��تند و خیلی زود از باش��گاه های 
لی��گ برت��ری کنار گذاش��ته ش��ده اند، 
گف��ت: نمی ش��ود خیل��ی زود در مورد 
عملکرد گاری��دو نظر داد و این مورد که 
مربیان اسپانیایی گذشته در ایران موفق 
نبوده ان��د و همین موضوع در روند کاری 

گاریدو نیز تاثیر خواهد گذاش��ت را هم 
قب��ول ندارم. خیلی از مربی��ان ایتالیایی 
هم موفق نبوده اند اما این دلیل نمی شود 
که بگوییم مربیان ایتالیایی عملکرد بدی 
دارند. سبک بازی پرسپولیس به فوتبال 

اسپانیا نزدیک اس��ت و باید دید گاردیو 
چگون��ه کاره��ای تاکتیکی خ��ود را در 

پرسپولیس اجرا خواهد کرد.
او تصری��ح کرد: گاریدو در تیم هایی 
که هدایت آنها را بر عهده داشته توانسته 

عنوان قهرمانی هم کسب کند و به نظرم 
مرب��ی ضعیفی نیس��ت و اگر سیاس��ت 
جذب بازیکنان با تفک��رات او همخوانی 
داشته باشد گاریدو در پرسپولیس موفق 

خواهد شد.

جمیل لطف الله نس��بی س��رمربی تیم ملی تنیس 
روی میز  در مورد اردوی آماده س��ازی تیم ملی تنیس 
روی میز قبل از حضور در المپیک پاریس اظهار داشت: 
از ۱۴ تیر ماه در اردوی نوش��هر هستیم و بچه ها صبح 
و بعد از ظهر تمرین می کنند. این اردو تا ۲۵ تیر ادامه 
دارد و ۲9 تیر هم عازم پاریس خواهیم شد. طبق برنامه 

یک هفته هم آنجا اردو داریم.
وی در مورد ش��رایط نوش��اد و نیما عالمیان گفت: 
شرایط خوبی دارند و هر دو با جدیت بسیار بالا و با شور 
و انگیزه زیادی تمرین می کنند و به دنبال این هستند 
ک��ه نتایج خوبی را در المپیک کس��ب کنن��د و بهتر از 

دوره های قبلی باشند.
سرمربی تیم ملی تنیس روی میز در خصوص اینکه 
چ��ه پیش بینی از نتایج در المپی��ک دارد، عنوان کرد: 
همیشه گفتم پیش بینی نتایج سخت است و همه چیز 
به روز مسابقه باز می گردد. ممکن است یک بازیکن در 
اوج آمادگی باشد، اما روز قبل از مسابقه سرما بخورد یا 

مصدومیتی پیدا کند..
وی ادامه داد: از س��وی دیگر قرعه هم نقش بسیار 
زی��ادی دارد و اینکه یک بازیکن بازی اول خود را ببرد، 
قطع��ا روحیه اش برای بازی های بع��دی بالاتر خواهد 

رفت و استرس کمتری خواهد داشت.

لطف الله نس��بی در مورد اینکه چقدر امیدوار است 
نتایج خوب بازی های آس��یایی هانگژو در المپیک تکرار 
ش��ود، گفت: المپیک میدان بسیار بزرگی است و علاوه 
بر ق��درت های آس��یایی، قدرت های دیگ��ر اروپایی و 

آفریقایی هم حاضر می شوند و قطعا مسابقاتش سخت 
از بازی های آسیایی است، اما همانطور که گفتم نوشاد 
و نیم��ا انگیزه زیادی دارند که نتایج بهتری نس��بت به 

دوره های قبل بگیرند و ما هم امید زیادی داریم.

بهزاد داداش زاده بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس :

با جدایی هیچ بازیکنی پرسپولیس کوچک 
نخواهد شد

جمیل لطف الله نسبی سرمربی تیم ملی تنیس روی میز:

 نوشاد و نیما انگیزه زیادی برای درخشش
 در پاریس دارند

محمود شافعی پیشکسوت پرسپولیس :

سبک بازی پرسپولیس به فوتبال اسپانیا 
نزدیک است


